

KANDUNGAN & KHASIAT DI DALAM WIRA MALAM



- Butea Superba - melambatkan ejakulasi pantas

Butea Superba, Meningkatkan aktiviti androgenic, Mengembalikan keremajaan, Meningkatkan prestasi kegiatan seksual lelaki, Membantu meningkatkan perjalanan darah pada organ seksual lelaki, Menjadikan ereksi zakar lebih selesa, Membantu lelaki yang mengalami masalah 'erectiledysfunction' (ED) / disfungsi erektil, Meningkatkan tahap kepekatan sperma dan Memanjangkan tempoh pergerakan sperma. Dikenali sebagai 'Red Kwao Krua' di kalangan masyarakat Thailand, tumbuhan herba ini telah lama digunakan secara tradisional untuk meningkatkan prestasi kegiatan seksual lelaki.

- Tongkat Ali - membantu meningkatkan tenaga seksual

Tongkat ali terkenal kerana mempunyai kesan afrodisiak. Secara tradisi, tongkat ali digunakan untuk merawat beberapa jenis penyakit dan meningkatkan kesihatan termasuk pening kepala, kurap, disentri, bengkak, antitumor, antiradang dan antioksidan. Euriokomanone, euriokomalaktone dan euriokomanol (quassinoids) yang banyak terdapat dalam akarnya merupakan kandungan kimia penting industri. Penyelidikan menunjukkan bahawa bahan kimia (fitokimia) yang terdapat dalam tongkat ali boleh meningkatkan paras testosteron iaitu hormon yang diperlukan untuk fungsi seksual lelaki.

- Ginseng - meningkatkan sistem ketahanan tubuh dan mengurangkan kadar kolesterol

Manfaat yang dihasilkan dari tanaman ginseng tidak terlepas dari khasiat kandungan zat yang ada di dalamnya. Berikut ini berbagai macam kandungan zat yang ada dalam tanaman ginseng adalah Saponin, Minyak vaporising, Asam organik, Ester, Sterols, Asam folat, Ginsenosides, Glikosida, Phytosterol, Resin, Fenolase, Neoclaven, Minyak atsiri, Vitamin B1, Vitamin B2, Vitamin B12, Vitamin C, Zat besi, Mineral, Enzim, Kamfer, Pansenoside, Geomisin N, Geomisin A dan Gula. Tanaman ginseng berguna untuk kesehatan khususnya untuk stamina. Namun manfaat ginseng untuk kesehatan masih belum diketahui oleh banyak orang. Berikut ini berbagai macam khasiat ginseng yang mengejutkan seperti Menghilangkan Stress, Mengubati Prostat, Melancarkan Aliran Darah, Meningkatkan Memori Otak, Mencegah Penyakit Jantung dan juga Meningkatkan Memori Otak

- Saw Palmetto - memberi efek anti-estrogen dan anti androgenik yang juga merupakan anti pembengkakan prostat

Saw palmetto adalah pohon jenis palma yang banyak tumbuh di Barat Indies dan Tenggara Amerika terutamanya Florida, di persekitaran Everglades. Manfaat Saw Palmetto seiring dengan meningkatnya popular tanaman ini, sekarang Saw Palmetto ditanam secara komersial untuk kemudian diekstrak menjadi ramuan herbal. Beberapa penyelidikan menunjukkan banyaknya manfaat nyata yang dimiliki oleh ekstrak Saw Palmetto. Berikut beberapa manfaat dari Saw Palmetto seperti Mengatasi Disfungsi Ereksi, Menjaga kesihatan Prostat (ketika memasuki usia 50 atau 60 tahun, lelaki memiliki risiko pembesaran prostat. Ekstrak saw palmetto boleh membantu pelengkap rawatan prostat) dan Mengatasi Masalah Kerontokan.

- Ashwaganda - meningkatkan kuantiti sperma dan tenaga lelaki

Ashwagandha memiliki banyak manfaat kesehatan. Seperti meningkatkan kekebalan tubuh, antioksidan, anti-inflamasi, anti-stres, mempermudah tidur, sifat antibakteri dan antikonvulsan. Komponen biologis aktif yang terkenal dalam ashwagandha adalah alkaloid, lakton steroid, saponin, zat besi, dan kolin. Berikut ini 10 manfaat kesehatan dari ashwagandha (ginseng India) ialah meredakan Stres, Merangsang Daya Otak, Melindungi dan Melawan Kanker, Meningkatkan Imunitas, Melawan Depresi, Meningkatkan Daya Seksual, Mengobati Arthritis, Mengobati Arthritis, Melawan Diabetes Membantu Tinggi Badan dan merangsang thyroid.

- Goji - meningkatkan kesuburan, menguatkan daya ingatan dan menyokong kesihatan buah pinggang

Kehebatan Buah goji dalam perubatan adalah kerana mengandungi 19 amino asid, 12 unsur mineral, protein, antioksidan karotenoid, zeaxanthin/lutein, vitamin C, vitamin B, vitamin E, cyperone, physalin dan polysaccharides. Goji merupakan sumber glykonutrien yang terkaya yang belum pernah di temui sebelum ini. Buah goji berfungsi sebagai meningkatkan kesuburan , menguatkan daya ingatan dan menyokong kesihatan buah pinggan.

- Guarana - untuk awet muda dan sumber tenaga untuk badan

Guarana mempunyai nilai khasiat yang tinggi. Pada masa sekarang, ia dianggap sebagai sejenis herba sedia ada yang telah dikenali pasti mempunyai nilai khasiat tertinggi. Ia kaya dengan guaranin, asid amino, bahan galian, vitamin, karbohidrat, tannin dan theine. Semua ini membantu penyerapan oleh tisu badan dan pengawetan kemudahan. Ia sesuai bagi sesiapa sahaja, tanpa mengira jantina atau umur. Tambahan pula, ia mudah diserap oleh badan manusia dan dengan itu menjadi makanan kesihatan fungsian yang dapat bertindak pantas. Inilah antara pelbagai ciri Guarana yang unik.

- Epimedium - mengurangkan keletihan dan meningkatkan kadar testosterone lelaki

Dalam ilmu perubatan Cina, Epimedium juga digunakan untuk merawat masalah buah pinggang, sendi, limpa dan sakit belakang tetapi ianya lebih mempunyai nilai kepada tahap berahi yang tinggi. Sebahagian kandungan yang terdapat di dalamnya adalah flavoid, polisakarida, icariin, sesquiterpenes, fenolik dan penythylol glycosides, ionones, sterols dan alkaloid yang dipanggil magnaflorin.

- Delima - membantu menurunkan tekanan darah, membantu mengawal berat badan dan mencegah sakit sendi

Khasiatnya Delima yang tinggi dan kaya dengan zat sodium, riboflavin, tannins, poluphenols, anthocyanins, vitamin C, kalsium dan fosforus. Ia juga sejenis penawar kerana kandungan antioksidan yang tinggi bagi melawan Penyakit Jantung, Tekanan Darah Tinggi, Lemah Tenaga Batin, Melambatkan Penuaan, Kanser Prostat, Kanser Usus dan Leukimia.

- Kismis - mencegah anemia, memberi tenaga dan menjaga kekuatan tulang

Kismis memiliki khasiat yang sangat penting bagi kesehatan pencernaan, dan juga untuk proses penyembuhan. Hal ini disebabkan oleh kandungan dari kismis tersebut yang sangat kaya akan vitamin. Kismis, selain enak namun memiliki banyak manfaat bagi kesehatan tubuh. beberapa manfaat yang terkandung dalam kismis adalah memperlambat proses penuaan, mencegah penggumpalan darah, menghambat penambahan kolesterol jahat, dan membantu mencegah serangan jantung atau darah tinggi.

- Habbatussauda - menguatkan otot jantung, menambah tenaga dan anti penuaan dan mencegah rambut gugur

Kebanyakan manfaat kesihatan boleh dikaitkan dengan tiga bahan kimia yang asli antaranya ialah thymoquinone(TQ), thymohydroquinone(THQ) dan thymol yang terkandung di dalam habbatussauda. Ia juga mengandungi kalsium, serat, zat besi, kalium, protein, karbohidrat dan kandungan lemak sihat. Habbatussauda juga terdapat kelebihan yang bermanfaat seperti mampu mengurangkan tekanan darah, mampu mengawal penyakit diabetes tahap kedua, meningkatkan kesihatan hati, meningkatkan daya ingatan, merawat asma/lelah, dan mengurangkan risiko kanser.

Maklumat lanjut sila layari <http://www.millennialgen.biz>

Untuk “**promosi terhad**” [click butang di bawah](#) **



** hanya untuk 'mobile devices' sahaja